

Title (en)

PORTABLE SHELTER.

Title (de)

ZUSAMMENLEGBARER SCHUTZRAUM.

Title (fr)

ABRI PORTATIF.

Publication

EP 0148186 A1 19850717 (EN)

Application

EP 84900861 A 19840216

Priority

GB 8317775 A 19830630

Abstract (en)

[origin: WO8500398A1] The shelter comprises a foldable or rollable sheet (10) and four telescopic supports (12). The shelter can be erected as an awning (Fig. 1), in which the sheet (10) is supported at its corners by the supports (12) and its orientation can be adjusted by extension or contraction of the supports (12). Alternatively, the shelter can be erected as a wind break (Fig. 2), in which the supports are received in four elongate pockets (18) extending across the sheet (10). A detachable curtain (20) (Fig. 3) allows the sides and ends of the awning to be closed.

Abstract (fr)

L'abri comprend une feuille pliable ou enroulable (10) et quatre supports télescopiques (12). L'abri peut être monté de manière à faire office de bâche (Fig. 1), la feuille (10) étant soutenue aux coins par les supports (12) et son orientation pouvant être ajustée par rallongement ou raccourcissement des supports (12). Dans une variante, l'abri peut être monté de manière à faire office de brise-vent (Fig. 2), les supports étant alors reçus dans quatre poches allongées (18) s'étendant au travers de la feuille (10). Un rideau détachable (20) (Fig. 3) permet la fermeture des côtés et des extrémités de la bâche.

IPC 1-7

E04H 15/58; E04H 15/00; E04H 15/08

IPC 8 full level

E04H 15/00 (2006.01); **E04H 15/08** (2006.01); **E04H 15/58** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04H 15/001 (2013.01); **E04H 15/003** (2013.01); **E04H 15/08** (2013.01); **E04H 15/58** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8500398A1

Cited by

EP2930272A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8500398 A1 19850131; AU 2572884 A 19850207; EP 0148186 A1 19850717; GB 8317775 D0 19830803

DOCDB simple family (application)

GB 8400044 W 19840216; AU 2572884 A 19840216; EP 84900861 A 19840216; GB 8317775 A 19830630